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Undoubtedly, travel is one of the best ways of enjoying life, which can widen our knowledge of geography( 地理), the knowledge of customs, cultures and lifestyles of different places and countries. What's more, during our traveling, we can enjoy various food and beautiful scenery.

毋庸置疑，旅行是最好的休闲方式之一。它可以扩展我们的地理知识，增进我们对不同地区、国家的不同风俗、文化和生活方式等方面的了解。不仅如此，在旅途中，我们还可以尽情享受各种美食，饱览怡人的景色。

However, before you start, you have to make a full preparation for it. Running off spontaneously (偶然地) to an exotic (奇异的) location you've never been before may sound exciting, but after a few hours of being lost and not knowing what to do——you'll quickly get over it.

但是动身之前，必须为旅行做好充分的准备。或许不小心误入一个你从未到过的地方会使你感觉很剌激，不过当你迷失数小时而不知所措后，你就会知道这种状况并不好玩了。

Therefore, learn more about your destination beforehand and jot down a few sights, places or activities that you want to visit and do. By this way, you 've got a few options up your sleeve if things take a twist. In addition to the plan, money is an important thing you should think about.

因此，事先应当多了解一些与目的地有关的情况，记下打算去参观的地方以及准备进行的活动。这样，当旅途中遭遇突发事件时，你也能够应付自如。除了计划之外， 金钱也是一个必须考虑的重要问题。

You should figure out the budget (预算) for your traveling beforehand. It sounds annoying but it' s really a necessity(必需品) .

你应当在出发之前，为旅行做好预算。虽然听起来让人头疼，不过这的确是必要的。
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